
Kursnämndsmöte	  1	  den	  3	  oktober	  2016	  
SF1625	  Envariabelanalys	  för	  Elektro,	  Media	  och	  Öppen	  ingång	  

	  
Närvarande:	  Ana,	  Omid,	  Hampus,	  Celina,	  Max,	  Oscar,	  William,	  Soheil	  och	  Lars	  
	  
1.	  Allmänt.	  Kursen	  fungerar	  mycket	  bra.	  Allt	  är	  välstrukturerat	  och	  man	  vet	  man	  
ska	  göra.	  Föreläsningarna	  är	  bra,	  det	  är	  bra	  med	  arbetsuppgifter	  på	  
föreläsningarna.	  Bra	  med	  förberedande	  filmer.	  Bra	  med	  bonus	  på	  seminarierna,	  
det	  gör	  att	  man	  ligger	  i	  fas.	  Mattejouren	  är	  bra.	  
	  
2.	  	  Synpunkter.	  Självrättning	  har	  tagits	  bort	  i	  några	  seminariegrupper,	  det	  borde	  
ha	  behållits.	  Tiden	  vid	  tavlan	  på	  seminarierna	  borde	  fördelas	  jämnt	  så	  att	  alla	  får	  
gå	  fram	  ungefär	  lika	  mycket	  och	  länge.	  Är	  det	  verkligen	  optimalt	  att	  lösa	  
uppgifter	  ur	  boken	  på	  tavlan	  vid	  övningarna?	  	  
	  
3.	  Önskemål.	  Stort	  ordo	  borde	  tas	  upp	  igen,	  det	  var	  svårt.	  Genomgång	  av	  en	  hel	  
tenta,	  vid	  föreläsning	  eller	  övning,	  vore	  önskvärt.	  Teorifrågan	  på	  tentan	  borde	  
diskuteras.	  Genomgång	  av	  hur	  man	  skriver	  lösningar	  är	  önskvärt.	  En	  repetition	  
och	  sammanfattning	  av	  kursen	  vore	  bra.	  Svårare	  uppgifter	  och	  specialfall	  
behöver	  tas	  upp	  när	  tentan	  närmar	  sig,	  på	  övning	  eller	  föreläsning	  eller	  båda.	  
Scalable	  borde	  anpassas	  bättre	  till	  mobil.	  Elektros	  övriga	  ämnen	  borde	  inte	  
inkräkta	  på	  mattetimmarna.	  


